

會務報告 Announcements 02-14-2021

1. 下個主日（2月21日）崇拜聚會之後將有“教會家庭時間”。歡迎大家參加！

We are going to have a Church Family Time after Sunday service of the coming Sunday (2/21). Everyone is welcome to join.

2. 上個主日幸福小組聚會時，有四位朋友回應呼召，決志信主。讚美主！

Four people responded to a calling and accepted Jesus Christ as their savior during last Sunday's Happiness Group meeting. Praise the Lord!

3. 2021年教會特別事工年曆已經由長執同工會審議通過。請大家在教會的網站上查詢。

The ED Board has approved 2021 MGC Calendar. Please check it on the church website.

會務報告 Announcements 02-14-2021

4. 教會將在復活節安排浸禮，之前有“受浸班課程”。有願意在這次復活節受浸的弟兄姐妹，請與何牧師聯繫。

We are going to have a baptism service on Easter Sunday, and there will be a baptism class. If anyone plans to be baptized on Easter, please contact pastor He.

5. 網絡“幸福小組研習會”將於2月19、20、21日舉行，歡迎願意參與傳福音事工的弟兄姐妹報名參加。報名請與戴士鵬弟兄聯絡。

An online Happiness Group Training Conference will be held on 2/19, 20, 21. Anyone who is willing to participate evangelism ministry is encouraged to join the training. Please contact brother Stanley Tai for registration.

不可錯過！
福音浪潮~

2月19-21日
週五、六、日

本研習會將在3/5(五) - 7(日)
與研習會同樣時段重播一次

2021 線上課程

幸福小組研習會

HAPPINESS GROUP TRAINING CONFERENCE - ONLINE



楊錫儒主任牧師
高雄福氣教會

1999年領受從上帝來的異象，
和師母共9位同工一起「以佈道為導向」
創立福氣教會，自2012年使用本土化的
「幸福小組」佈道策略，建立人人佈道的對外
平台，提供專業佈道的訓練機制，
學習尊崇慕道友的文化，在短短六年有超過
3000人受洗。福氣教會盼望讓
「幸福小組」變成一種傳福音的運動，
成為基督徒的日常生活模式，
帶給華人教會真正的復興。

提供英語、粵語的同步翻譯

研習會時程

	美西時間	美東時間
2/19(五)	18:00-21:00	21:00-24:00
2/20(六)	14:00-21:00	17:00-24:00
2/21(日)	14:00-21:00	17:00-24:00

- 主講：高雄福氣教會楊錫儒主任牧師與團隊
- 主辦單位：洛杉磯台福基督教會，羅省第一華人浸信會，
與 聖迦谷羅省基督教會 合辦
- 協辦單位：大洛杉磯華人教會同工聯會
- 活動地點：全程視訊上課，請隨時查閱網站更新
- 報名資格：需經由教會主任牧師或教會主責同意始可報名
- 費用：\$20/人 [2/7前早鳥報名\$10/人]
名額 | 3000人
- 報名方式：1/23開始，統一採用網路報名與繳費
- 服務網站：www.HappinessGroupLA.org

因疫情的緣故，我們新增「線上幸福小組」的實作課程

會務報告 Announcements 02-14-2021

6. 二月份新課：★如何教養子女★ 由伍沛長老教導，從2/19到3/19，連續五週時間，每個星期五晚上8:00~9:30，所有為父母者，不論是孩子年紀還小，或是已上大學，甚至已經成年，都歡迎參加！在Zoom上英文授課，雙語互動（中文、英文）。更多詳情請洽：陳珣瑩姐妹（Text: 240-702-6921）。

New class in February: ★Parenting★ teaching on Zoom by Elder Tony Ng, from 2/19 to 3/19, every Friday night from 8:00 to 9:30 for 5 consecutive weeks. All parents, whether their children are still young, in college, or beyond, are welcome to join! Class will be taught in English but sharing is bilingual (Chinese & English). For more information, please contact sister Hsunying Chen (Text: 240-702-6921) .



如何教養子女/Parenting

講員：伍沛長老

開課日期：2/19/21~3/19/21 (連續五週)

上課時間：星期五晚上 8:00~9:30

上課對象：為父為母 (孩子小,上大學,成年都合適)

上課方式：英文授課；雙語互動 (中文，英文)

Speaker: Elder Tony Ng

Class Date: 2/19/21~3/19/21 (5 consecutive weeks)

Class Time: Friday 8:00~9:30pm

Audience: Parents who have children (whether they are young, in college, or beyond)

Class format: English lecture: Bilingual interaction
(Chinese & English)

上課地點/Class Place : Zoom ID: 283-390-5153

Passcode: 392766

詳情請洽/For information : 陳姐妹/Mrs. Chen (Text: 240-702-6921)

are
ited!

會務報告 Announcements 02-14-2021

7. 本週“2-1-1 讀經計劃”：查考希伯來書12:14-29；背誦經文是希伯來書10:19 “弟兄們，我們既因耶穌的血得以坦然進入至聖所，” 每日閱讀經文是以賽亞書40-44章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study Hebrews 12:14-29; Bible memory verse is Hebrews 10:19 "Therefore, brothers and sisters, since we have confidence to enter the Most Holy Place by the blood of Jesus," Daily Bible reading: Isaiah 40-44.